
ZAPISNIK
s 12. sjednice Odbora za financije i gospodarenje imovinom Grada Siska odrZane 20
listopada 2023. godine u Ulici Ljudevita gaja2A u Sisku, prvi kat, s poðetkom u 9 sati.

Sjednici su bili prisutni ðlanovi Odbora za statutarno-pravna pitanja: Ivica Rendulió-
predsjednik, Sonja Borió-zamjenica predsjednika, Zvonko Marincelj i Robert Grubec-ðlanovi
odbora

Ostale prisutne: Gordana Karapandía Prica-proðelnica Upravnog odjela za upravne,
imovinsko pravne i opóe poslove, Silvija MuZek-proõelnica Upravnog odjela za proraðun i
financije i Maja Buinac-voditeljica Odsjeka za gospodarstvo u Upravnom odjelu za
gospodarstvo i komunalni sustav.

Odsutna: Dubravka Sebek-ðlanica Odbora.

Predsjednik Odbora lvica Rendulió utvrdio je da su sjednici prisutna 4 élana Odbora te se

mogu donositi pravovaljane odluke i predloZio sljedeói

DNEVIII RED
1. Prijedlog odluke o dono5enju 2. Izmjena i dopuna Programa raspolaganja

poljoprivrednim zemlji5tem u vlasni5tvu Republike Hrvatske za Grad Sisak
2. Prijedlog odluke o koeficijentima za obraðun plaóe sluZbenika i namjeStenika Grada

Siska
3. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o prodaji gradskih stanova
4. Prijedlog zakljuõka o prihvaóanju polugodi5njeg lzvje5óa o radu gradonaðelnice za

razdob lj e srpanj -pros inac 2022. godine
5. Ostala pitanja.

TOðKA 1.

Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Maje Buinac, jednoglasno sa 4 glasa daje se pozitivno
miSljenje na Prijedlog odluke o dono5enju 2. Izmjena i dopuna Programa raspolaganja
poljoprivrednim zemlji5tem u vlasni5tvu Republike Hrvatske za Grad Sisak i proslijeduje
Gradskom vijeóu narazmatranje i usvajanje.

TOðKA 2.
Nakon uvodnog usmenog obrazloLenja Silvije MuZek i rasprave u kojoj je sudjelovao lvica
Rendulió, jednoglasno sa 4 glasa daje se pozitivno mi5ljenje na Prijedlog odluke o
koeficijentima za obraðun plaóe sluZbenika i namje5tenika Grada Siska i prosljeduje
Gradskom vijeóu narazmatranje i usvajanje.

TOðKA 3.
Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Gordane Karapandäa Prica i rasprave u kojoj je
sudjelovao Zvonko Marincelj i Robert Grubec, jednoglasno sa 4 glasa za daje se pozitivno
mi5ljenje na Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o prodaji gradskih stanova i prosljeiluje
gradskom vijeóu narazmatranje i usvajanje.
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TOCKA 4.
Nakon uvodnog usmenog obrazloZenja Gordane Karapandía Prica, jednoglasno sa 4 glasa za
daje se pozitivno mi5ljenje na Prijedlog zakljuðka o prihvaóanju polugodi5njeg lzvje5óa o
radu gradonaðelnice zarazdoblje srpanj-prosinac 2022. godine i prosljetluje Gradskom vijeéu
na razmatranje i usvajanje.

TOðKA 5.
U ovoj toðki dnevnog reda nije bilo pitanja pa niti rasprave.

12. sjednica Odbora zafinancije i gospodarenje imovinom zavr5ena je u 9 sati i 15 minuta.

ZAPISNIðAR PREDSJEDNIK

Silvio Ivica Rendulié
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